
Beretning om bestyrelsens arbejde siden generalforsamlingen den 7. juni 2008 
 
 
Lukning af Kystmarken. 

Den 24. juni 2008 kom der afgørelse fra Naturklagenævnet. De stadfæstede amtets 
afgørelse og gav dispensation og dermed lovliggjorde anlægget af vejen. Det skete 
mod at mosen/engen mellem Klitmarken og Udemarken blev ryddet for klittorn og der 
efterfølgende skete en vedligeholdelse. 
Bestyrelsen har siden været i dialog med kommunen om denne afgørelse. 
Vi mener, at det ikke kan være os, der skal løse et problem, som kommunen og den 
tidligere ejer har skabt. 
Dette synspunkt blev godkendt på den ekstraordinære generalforsamling 11. april og 
efterfølgende har vi bedt om et møde med kommunen, hvor det politiske niveau også 
er involveret. 
Vi afventer stadig dette møde. 

 
Udemarken 

Desværre er det tilsyneladende ikke muligt at komme igennem med vores synspunkter 
om, at vi kun skal betale for vores reelle brug  (5/6 af Udemarken), idet vi igen i år har 
modtaget en faktura, der lyder på hele strækningen. 
Vi har desuden nogle problemer med de 10%, som kommunen betaler. 
Igen har vi opfordret til, at der laves en ordning, som den, vi har med Indemarken. 

 
Postkasser 

Generalforsamlingen sidste år besluttede, at det er foreningen, der står for 
postkasserne og vi er derfor begyndt at udskifte de mest trængende og håber i løbet af 
dette og det kommende år at være gennem dem alle. 
 
 

Fartdæmpning 

Sidste år fik vi lovning fra kommunen på en kontrolmåling. Den blev desværre ikke til 
noget, idet man ikke lavede sådanne målinger på private veje. 
Én af de store syndere er renovationsvognen. 
En mulig måde at få farten på denne sænket, er at notere tidspunktet og henvende sig 
til den kommunale forvaltning. Herfra vil man så bede om den pågældende vogns 
fartskriver og gøre indsigelse overfor renovatøren. 

 
 


